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Abstract (en)
The device (1) has an opening panel (6) providing access to a side door (3) of a military vehicle. Each of the opening panel and the door includes a
hinge, where axes of rotation of the hinge are parallel to one another. The opening panel is wider than the door and positioned to face the door such
that the opening panel completely covers the door. The opening panel includes a slide (7) perpendicular to axis of rotation of the opening panel,
where the slide is connected to the door by a rigid arm (8) integral with the door.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un dispositif (1) de protection déportée destiné à couvrir complètement une porte (3) et comportant un ouvrant (6) donnant
accès à la porte (3). Ouvrant (6) et porte (3) comportent chacun un moyen d'articulation (4a, 4b) dont les axes de rotation sont parallèles entre eux.
L'ouvrant (6) est plus large que la porte (3) et se trouve positionné en regard de celle ci de telle façon que l'ouvrant couvre complètement la porte
(3), l'axe de rotation de la porte se trouvant en regard de l'ouvrant (6). L'ouvrant (6) comporte par ailleurs au moins une glissière (7) perpendiculaire
à l'axe de rotation (5b) de l'ouvrant (6). La glissière étant reliée à la porte par un moyen d'accrochage (8) rigide qui est solidaire de la porte (3).
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